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BRM.0012.1.6.2025       

 

 

Protokół nr 8/2025 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

Rady Miasta Opola 

w dniu 20 maja 2025 r. 

                                                      

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbyło się w sali im. Karola Musioła 

w opolskim ratuszu i trwało od godz. 16.08 do godz. 17.12.                                                                            

                 

Posiedzeniu przewodniczyli radni Tobiasz Gajda - wiceprzewodniczący Komisji i Marek Kawa 

- przewodniczący Komisji. 

 

W chwili stwierdzenia prawomocności posiedzenia obecnych było 5 członków Komisji 

(radni: Dariusz Chwist, Izabela Król, Tobiasz Gajda, Przemysław Pospieszyński i Tomasz 

Wróbel). Posiedzenie rozpoczął wiceprzewodniczący Komisji radny Tobiasz Gajda. 

  W trakcie trwania obrad dołączyli radny Dariusz Nawarecki oraz przewodniczący 

Komisji Marek Kawa, który przejął prowadzenie posiedzenia. 

 

Listę członków Komisji oraz listę gości obecnych na posiedzeniu Komisji załącza się do 

protokołu. 

 

Komisja obradowała według następującego porządku obrad: 

 

1. Zatwierdzenie protokołu nr 7/2025 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola z posiedzenia  

w dniu 21 stycznia 2025 r. 

2. Rozpatrzenie wyników kontroli BRM.0011.1.2025: Funkcjonowanie i efektywność 

działalności Straży Miejskiej w Opolu w latach 2023-2024. 

3. Praca nad protokołem kontroli w zakresie: Wykonanie budżetu miasta Opola za 2024 rok. 

4. Sprawy różne. 

 1. Odpowiedź Prezydenta na zalecenia pokontrolne dotyczące kontroli: Zasady i zakres 

funkcjonowania Miejskiego Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Opolu w latach 2021 - 

2023. 

 

 

Do 1. punktu porządku posiedzenia: 

 

Komisja Rewizyjna w jawnym głosowaniu jednogłośnie 5 głosami za (radni: Dariusz 

Chwist, Izabela Król, Tobiasz Gajda, Przemysław Pospieszyński i Tomasz Wróbel) przyjęła 

bez uwag protokół nr 7/2025 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Opola z posiedzenia w dniu  

21 stycznia 2025 r. 

 

 

 



2 

 

Do 2. punktu porządku posiedzenia: 

 

 Przewodniczący zespołu kontrolnego Tobiasz Gajda omówił szczegółowo przebieg 

kontroli: BRM.0011.1.2025 Funkcjonowanie i efektywność działalności Straży Miejskiej  

w Opolu w latach 2023-2024 oraz przedstawił powstały w wyniku kontroli protokół i wydane 

rekomendacje. 

 

W pytaniach połączonych z dyskusją wypowiedzieli się radni: Dariusz Chwist, Dariusz 

Nawarecki, Tomasz Wróbel, Tobisz Gajda, Marek Kawa oraz Krzysztof Maślak Komendant 

Straży Miejskiej w Opolu i Grzegorz Marcjasz Sekretarz Miasta Opola. 

Radni przystąpili do zaopiniowania zaproponowanych rekomendacji: 

 

1. Zakup bezzałogowego statku powietrznego dla Straży Miejskiej w Opolu, celem 

wykonywania prekontroli w trybie art. 379 ust. 1 ustawy Prawo ochrony środowiska. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, 

Izabela Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz 

Chwist i Tomasz Wróbel. 

 

2. Potrzebę zwiększenia świadomości społecznej w przedmiocie funkcjonowania systemu 

odłowu zwierząt na terenie Miasta Opola. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, 

Izabela Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz 

Chwist i Tomasz Wróbel. 

 

3. Zalecenie stosowania najwyższych stawek dla właścicieli zwierząt, którzy dopuszczają 

się notorycznych zaniedbań w sprawowaniu pieczy (od drugiej interwencji). 

 Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, 

Izabela Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz 

Chwist i Tomasz Wróbel. 

 

4. Potrzebę likwidacji palenisk na Kąpielisku Bolko, jako źródła wielu interwencji Straży 

Miejskiej w Opolu o charakterze chuligańskim. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, 

Izabela Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz 

Chwist i Tomasz Wróbel. 

 

5. Zwiększenie ilości kamer miejskiego monitoringu ze szczególnym uwzględnieniem 

dzielnicy Zaodrze, Stegu Arena, a także montaż kamer umożliwiających monit rzeki 

Odry. 

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa, 

Izabela Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz 

Chwist i Tomasz Wróbel. 
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6. Podjęcie działań promocyjnych na rzecz zatrudnienia w Straży Miejskiej w Opolu, 

celem uzupełnienia wolnych wakatów i usprawnienia pracy jednostki.  

Zalecenie zostało przyjęte jednogłośnie 7 głosami. Za głosowali radni: Marek Kawa,  

Izabela Król, Tobiasz Gajda, Dariusz Nawarecki, Przemysław Pospieszyński, Dariusz 

Chwist i Tomasz Wróbel. 

 

 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej  

z dnia 20 maja 2025 roku 

z przeprowadzonej kontroli Prezydenta Miasta w zakresie: 

„Funkcjonowanie i efektywność działalności Straży Miejskiej w Opolu  

w latach 2023-2024”. 
 

 

Komisja zapoznała się z protokołem kontroli oraz ustaleniami zespołu kontrolnego i  nie 

wnosi uwag do przedłożonego materiału. Biorąc pod uwagę ustalenia zespołu wynikające 

z czynności kontrolnych Komisja Rewizyjna wnioskuje do Rady Miasta Opola o wydanie na 

podstawie § 56 ust. 2 Statutu Miasta Opola następujących zaleceń pokontrolnych, w których 

rekomenduje się: 

 

1. Zakup bezzałogowego statku powietrznego dla Straży Miejskiej w Opolu, celem 

wykonywania prekontroli w trybie art. 379 ust. 1 ustawy Prawo ochrony środowiska;  

2. Potrzebę zwiększenia świadomości społecznej w przedmiocie funkcjonowania systemu 

odłowu zwierząt na terenie Miasta Opola;  

3. Zalecenie stosowania najwyższych stawek dla właścicieli zwierząt, którzy dopuszczają 

się notorycznych zaniedbań w sprawowaniu pieczy (od drugiej interwencji);  

4. Potrzebę likwidacji palenisk na Kąpielisku Bolko, jako źródła wielu interwencji Straży 

Miejskiej w Opolu o charakterze chuligańskim;  

5. Zwiększenie ilości kamer miejskiego monitoringu ze szczególnym uwzględnieniem 

dzielnicy Zaodrze, Stegu Arena, a także montaż kamer umożliwiających monit rzeki 

Odry; 

6. Podjęcie działań promocyjnych na rzecz zatrudnienia w Straży Miejskiej w Opolu, 

celem uzupełnienia wolnych wakatów i usprawnienia pracy jednostki.  

 

Przewodniczący Komisji podziękował członkom zespołu kontrolnego za kompleksowe 

przeprowadzenie kontroli, której następstwem jest wydanie sześciu rekomendacji. 

 

 

Do 3. punktu porządku posiedzenia: 

 

W punkcie tym przewodniczący radny Marek Kawa omówił przesłane przez członków 

Komisji materiały dotyczące aktualnie trwającej kontroli w zakresie: Wykonanie budżetu 

miasta Opola za 2024 rok. Radni wspólnie ustalili, że spotkanie robocze odbędzie po sesji Rady 

Miasta Opola w dniu 29 maja br., aby odczytać powstały protokół oraz sformułować zalecenia 

pokontrolne. 
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Do 4. punktu porządku posiedzenia: 
 

W puncie sprawy różne przewodniczący Komisji Marek Kawa poinformował obecnych  

o odpowiedzi Prezydenta na zalecenia pokontrolne dotyczące kontroli: Zasady i zakres 

funkcjonowania Miejskiego Schroniska dla Bezdomnych Zwierząt w Opolu w latach  

2021 - 2023. 
  W powyższym temacie wypowiedzieli się radni: Tobiasz Gajda, Izabela Król, Marek Kawa 

oraz Aleksandra Czechowska dyrektorka Opolskiego Ogrodu Zoologicznego. 

 

  Ustalono także terminy kolejnych posiedzeń Komisji Rewizyjnej na 29 maja (spotkanie 

odbędzie się po sesji Rady Miasta Opola) oraz 24 czerwca br.   

 

Porządek Komisji został wyczerpany. 

Przewodniczący Komisji zamknął posiedzenie Komisji. 

 

         

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

                   Radny Marek Kawa 

 

 

 

 

 

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

 

                                                                                                Radny Tobiasz Gajda 


